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Fijne, warme feestdagen!
Beste inwoner,

Het jaar zit er alweer op. 2020 was een jaar 
vol verandering, een uitzonderlijk jaar ook in 
toch wel zeer moeilijke en ongeziene tijden. 
Het coronavirus hakte stevig in op onze 
samenleving. Door deze wereldwijde crisis 
staat de gezondheidszorg, maar ook onze 
economie nog steeds onder zware druk. 
Het treft ons allemaal heel hard, maar krijgt 
ons niet klein. 

Hard werken voor Zandhoven
Op politiek vlak hebben onze zes gemeente-
raadsleden in Zandhoven vanuit de oppositie 
een jaar hard gewerkt. Elk dossier dat op 
de agenda van de gemeenteraad komt, 
wordt grondig bestudeerd en afgetoetst 
met ons N-VA-programma. Goede dossiers 
worden uiteraard gesteund. 

Indien nodig vragen we meer tekst en 
uitleg. Als we niet akkoord zijn, laten we dat 
blijken. We spelen niet op de man of vrouw, 
maar gebruiken wel concrete argumenten.

Positief verhaal
Het afgelopen jaar brachten we ook zelf 
verschillende punten op de agenda. We 
lanceerden een pak voorstellen en stelden 
kritische vragen. Jammer genoeg krijgen 
we weinig gehoor van de CD&V-bestuurs-
ploeg. Onze agendapunten worden elke 
keer weggestemd en maar al te vaak in het 
belachelijke getrokken. En zelden tot nooit 
gebeurt er nadien iets met onze voorstellen. 
Maar wees gerust: ook in 2021 zal onze 
ploeg er staan. We blijven constructief 
oppositie voeren met een positief verhaal 

en duidelijke visie. Volg ons daarom op 
Facebook, Instagram en onze website voor 
de laatste nieuwtjes.

N-VA Zandhoven is natuurlijk veel meer 
dan de gemeenteraadsleden alleen. Het 
volledige bestuur zoekt samen met alle 
N-VA-leden en de Zandhovenaren naar 
oplossingen. Onze afdeling blijft groeien en 
wordt steeds sterker, samen met u! 

Ik hef graag het glas met u op 2021, laat 
ons hopen op een ‘grand cru’-jaar, en ik 
wens u, uw familie 
en naasten niets 
dan voorspoed, een 
goede gezondheid, 
vriendschap en liefde.

Dieter Stulens, afdelingsvoorzitter

Wij wensen u
gezonde en veilige

feestdagen

Dit huis-aan-huisblad werd afgesloten op 10 december.

Het mobiliteitsplan in Zandhoven:
Gedaan met de schijnpolitiek, tijd voor structurele maatregelen.

Gooi geen belas-
tinggeld weg. De 
verkeersstudie die 
momenteel loopt, 
is nog niet halfweg 
en wordt nu al 
geschat op 
> 80.000 euro.

Slechte timing, 
verkeerstellin-
gen in tijden van 
corona geven een 
volledig verkeerd 
beeld.

De studietijd wordt 
geschat op twee jaar. 
Op oplossingen is het  
tevergeefs wachten, 
de Zandhovenaar is 
het slachtoffer. 

De geplande studie Ons alternatief

Maak een lijst 
met alle zwarte 
kruis- en verkeers-
knelpunten. 

Kies na de corona-
crisis voor tellussen 
i.p.v. telramen voor 
een volledig en 
nauwkeurig beeld.

Neem nu al maat-
regelen en start 
werken in functie van 
hoogdringendheid.
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Mobiliteitsplan: totaal gebrek aan visie en ambitie
De weg van en naar het werk is steeds vaker een martelgang. Stilstaan, optrekken om wat verder opnieuw stil te staan. Het aantal 
auto’s neemt ook in Zandhoven toe. Het mag door de lockdown dan wel rustiger zijn in het verkeer, dat mag geen excuus zijn om 
niet na te denken over de toekomst van het verkeer in onze gemeente. N-VA Zandhoven nam het mobiliteitsplan van de gemeente 
onder de loep. Conclusie: een gebrek aan visie en ambitie bij het CD&V-bestuur.

Aan mooie woorden ontbreekt het CD&V 
zoals gewoonlijk niet. Ook deze keer 
verbergt het gemeentebestuur zich graag 
achter studiebureaus, die handenvol 
belastinggeld kosten zonder enig zicht op 
resultaat. De kosten van het mobiliteits-
plan zijn nu al opgelopen van 60.000 euro 
naar meer dan 80.000 euro, en de studie is 
nog niet eens halfweg.

Aanpak van zwarte punten op lange 
baan geschoven
Voor de uitwerking van het mobiliteits-
plan neemt het gemeentebestuur ruim 
twee jaar de tijd. Geen probleem, was het 
niet dat de gevaarlijke punten en de sluip-
verkeerroutes al jaar en dag gekend zijn. 
De aanpak van de zwarte punten wordt 
opnieuw op de lange baan geschoven. En 
onze inwoners die zich dagelijks in het 
verkeer begeven, zijn opnieuw de dupe.

Telraam: een kat in een zak
Om de verkeersstromen en -drukte in 
kaart te brengen, maakt het gemeente- 
bestuur gebruik van het telraam. De  
gemeente klopt zich graag op de borst dat ze 
de eerste gemeente in Vlaanderen is die die 
tool zal gebruiken, zonder zich de vraag 
te stellen waarom nog geen enkele andere 
gemeente hier een meerwaarde in zag.

De minpunten spreken nochtans voor zich:
•   Het telraam werkt enkel bij daglicht, 

waardoor het tijdens de winter pas  
begint te tellen voor en na de spitsuren.

•   Wanneer er meerdere voertuigen of 
fietsers aan een hoge snelheid passeren, 
blijkt het telraam onvoldoende nauw-
keurig. En wanneer twee voertuigen 
elkaar kruisen, is het telraam niet in 
staat die uit elkaar te halen.

•   Tussen een auto en een groepje fietsers 
maakt het telraam ook geen onderscheid.

•   Het telraam is niet in staat om de snelheid 
van het verkeer nauwkeurig te meten.

•   Doordat het telraam op een bepaalde 
manier moet worden geïnstalleerd ten 
opzichte van de straat, komen de meeste 
huizen niet in aanmerking om een 
camera te plaatsen.

Daarnaast ziet een blinde dat de straten 
tegenwoordig leeg zijn. Het telraam laten 
starten tijdens de lockdown zou bijgevolg 
een totaal vertekend beeld geven van de 
reële verkeerssituatie eens we het corona-
virus hebben verslagen.

Ons alternatief?
N-VA Zandhoven stelt voor dat de gemeente 
nu al een lijst maakt met alle zwarte 
kruis- en verkeersknelpunten om vervol-
gens maatregelen te nemen in functie van 

hoogdringendheid. Denk maar aan de 
recente aanpassingswerken in de Hof-
straat. Daarnaast stelt de N-VA voor dat 
de gemeente na de coronacrisis tellussen 
plaatst, bij voorkeur aan de ingangen van 
onze dorpen en op sluipverkeerroutes, en 
afstapt van het telraamproject. 

Nauwkeurige metingen voor een 
veiligere gemeente
De voordelen van tellussen zijn dat er dag 
en nacht metingen worden uitgevoerd, dat 
zij onderscheid kunnen maken tussen alle 
soorten voertuigen en indien er telkens 
twee lussen vlak achter elkaar worden 
geplaatst, zij ook de richting van het verkeer 
en de snelheid kunnen registreren. Enkel 
de tellus zal de spitsuren, het sluipverkeer 
en de soorten mobiliteit binnen onze 
gemeente voldoende nauwkeurig in beeld 
kunnen brengen. En enkel dan kan er een 
juist mobiliteitsplan worden uitgewerkt 
zodat we van Zandhoven een veiligere 
gemeente kunnen maken.

 Jong N-VA-ondervoorzitter Aron Sempels 
en gemeenteraadslid Ward Peeters.

Jong N-VA-actie heeft succes:  
Hofstraat in Viersel heraangelegd
Goed nieuws! Nadat Jong N-VA afgelopen zomer de  
erbarmelijke staat van de fietspaden in Zandhoven in beeld 
bracht, begint ook het gemeentebestuur stilaan het licht te 
zien. Met de werken aan de Hofstraat zetten we een eerste 
kleine stap richting een veiliger verkeer in onze gemeente. 
Dat de Hofstraat niet mee werd opgenomen in de meerjaren-
planning van de gemeente en nu toch wordt heraangelegd, 
geeft ons moed om de gebreken in onze gemeente te blijven 
aankaarten en dringende zaken in een stroomversnelling te 
brengen.  Jong N-VA’ers Aron Sempels en Bart Coopmans zijn tevreden 

dat de Hofstraat toch werd heraangelegd.
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Jong N-VA viert dag van de jeugdbeweging
Elke week gaan meer dan 285.000 jongeren naar hun jeugdbeweging. Ook in 
onze gemeente is de verankering sterk. Elke Zandhovense deelgemeente heeft 
een eigen jeugdbeweging. Jong N-VA’ers Mats Sterkens, Chris Donkers, Jorrit 
Van den Brande en Ward Peeters dragen de jeugdverenigingen (nog steeds) 
een warm hart toe. Ze doorliepen een voor een alle leeftijdscategorieën van 
de Chiro in Massenhoven en Viersel, om uiteindelijk leiding te geven.

Vriendschappen voor het leven
Jorrit Van den Brande vat het 
goed samen: “De jeugdbeweging 
is de plaats bij uitstek waar jon-
geren écht zichzelf kunnen zijn. 
We maken er dingen mee waar 
we jaren later nog mee lachen en 
sluiten er vriendschappen voor 
het leven.” Ter ere van de dag 
van de jeugdbeweging haalden 
de Jong N-VA’ers nog enkele 
foto's uit de oude doos. Kwestie 
van leuke herinneringen boven 
te halen en eens goed te lachen.

Bedankt, leiders!
“We zetten graag alle leiders extra in de kijker. Ze staan steeds paraat om 
kinderen en jongeren een leuke dag te bezorgen, ook in deze moeilijke 
coronatijden. Bedankt voor jullie inzet, het hele jaar door”, besluit Mats 
Sterkens.

Bijzonder comité voor de sociale dienst
Het bijzonder comité voor de sociale dienst (BCSD) werd door de corona-
maatregelen digitaal georganiseerd. Het BCSD heeft als opdracht ervoor te 
zorgen dat elke Zandhovenaar een leven kan leiden dat beantwoordt aan de 
menselijke waardigheid.

Onze raadsleden Joris en Peter laten niemand aan zijn lot over. En daar zal 
corona niets aan veranderen.

 Peter Smets en Joris Peeraer vertegenwoordigen de N-VA in het BCSD.

Afdelingsvoorzitter  
Dieter Stulens verkozen in 
nationale partijraad
In oktober kozen de N-VA-leden van het arron-
dissement Antwerpen een nieuw bestuur. Dieter 
Stulens, voorzitter van de lokale afdeling N-VA 
Zandhoven, werd onder het toeziend oog van 
algemeen voorzitter Bart De Wever verkozen tot 
partijraadslid. De partijraad is, na het algemeen 
ledencongres, het hoogste orgaan van de partij 
en bepaalt meteen ook de krachtlijnen van de 
werking van de N-VA.

Sterk en veerkrachtig Vlaanderen
Dieter Stulens reageerde opgetogen: “Ik ben 
zeer fier en dankbaar voor het vertrouwen dat 
de collega’s me gaven. Met veel goesting zal ik 
meebouwen aan de toekomst van onze partij. Het 
is prachtig voor Zandhoven dat er vanaf heden 
ook een vertegenwoordi-
ging is. Ik kijk enorm uit 
naar de interactie met de 
andere afdelingen, zodat we 
samen kunnen werken aan 
een sterk en veerkrachtig 
Vlaanderen.”

Alle evenementen en activiteiten geannuleerd door coronavirus
Door de uitzonderlijke omstandigheden heeft ons afdelings- 
bestuur unaniem besloten om in 2020 en begin volgend jaar 
geen evenementen noch activiteiten te organiseren. Geen gast-
spreker dit jaar, geen familiedag in de zomer, geen wijkbezoeken, 
geen nieuwjaarsreceptie …

Deels met pijn in het hart … Toch staan onze organisatieverant-
woordelijken Martine Ghielens en Marijke Lambrechts honderd 
procent achter deze beslissing: “De strijd tegen het coronavirus 
treft ons allemaal. Iedereen maakt zich zorgen. Door onze 
activiteiten te annuleren willen wij meehelpen aan het indijken 
van het coronavirus en trachten we de meest kwetsbaren in onze 

samenleving te beschermen. Maar niet getreurd, zodra het weer 
kan en mag laten we deze leuke activiteiten doorgaan”, reageert 
Martine Ghielens. 

“We volgen de situatie 
op de voet en werken 
ondertussen onze 
ideeën verder uit. Hou 
daarom zeker onze 
Facebookpagina in de 
gaten”, besluit Marijke 
Lambrechts.

 Organisatieverantwoordelijken Martine 
Ghielens en Marijke Lambrechts.
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Belastingen

63% 37%

Export

83% 17%

Bevolking

58% 42%

“Bij de N-VA telt uw stem wél mee. 
De N-VA zal de komende jaren meer 
dan ooit waken over de belangen 
van álle Vlamingen.

Bart De Wever
Voorzitter 

Vlaanderen verdient
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meer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respect
Op 26 mei 2019 stemde u voor meer Vlaanderen, voor een kordaat en humaan migratiebeleid en voor een realistisch 

klimaatbeleid. En wat krijgt u? Compleet het tegenovergestelde. Uw stem is gewoon terzijde geschoven.

U verdient meer respect. Een federale regering zonder Vlaamse meerderheid en met een regeerprogramma dat 

lijnrecht ingaat tegen waarvoor u gekozen heeft, is onaanvaardbaar. De N-VA is dan ook vastberaden om u en de 

andere Vlamingen in het parlement te verdedigen tegen de nefaste plannen van deze door Franstaligen 

gedomineerde uitstelregering. 

Als de paars-groene regering de rit uitdoet, zal dit land sinds 2008 maar liefst twaalf jaar geregeerd zijn zonder 

volwaardige inspraak van de Vlamingen. Een ronduit beledigend signaal richting Vlaanderen, dat de Belgische staat 

economisch rechthoudt:

Voelt u zich ook bedrogen door paars-groen?
Word dan nu lid van de N-VA.


